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تعمیرات واحد شماره 4 گازی نیروگاه 
شهید رجایی به پایان نزدیک می شود

قزوین - تعمیرات واحد شماره 4 گازی نیروگاه 
بازدید محفظه  انجام  به منظور  شهید رجایی که 
احتراق از مدار تولید خارج شده است به مراحل 

پایانی خود نزدیک می شود.
به گزارش روابط عمومی شرکت مدیریت تولید برق 
شهید رجایی، بهنام کریمی مدیر امور تعمیرات مکانیک 
نیروگاه سیکل ترکیبی با اشاره به فعالیت تعمیرات واحد 
شماره 4 گازی گفت: با آغاز فصل گرما و ضرورت آماده 
سازی واحدهای نیروگاه برای تولید برق پایدار به ویژه در 
پیک تابستان، تجهیزات و قطعات واحد شماره چهار گازی 
سیکل ترکیبی هم از سوی متخصصان تعمیرات مکانیک 
این نیروگاه در حال تعمیر و سرویس کاری است که این 
فعالیت ها هم اکنون مراحل پایانی خود را سپری می کند. 
کریمی  افزود: انجام به موقع فعالیت های تعمیراتی به 
همراه اجرای با کیفیت آن، برای حفظ وآمادگی واحدها، 
رابطه،  همین  در  که  است  تعمیرات  کارکنان  وظیفه 
بازدیداز ژنراتور و انجام انواع تست های مکانیکی و بازدید 
از بویلر و تجهیزات آن، بخشی از فعالیت هایی است که 
از سوی کارکنان این امور اجرا شده و یا در حال انجام 
است. کریمی بیان داشت: بازدید و تعویض نازل، بازدید از 
تجهیزات کمکی، بازدید از قطعات داغ توربین و بازدید و 
تعویض قطعات محفظه احتراق این واحد از دیگر فعالیت 
های شاخصی است که از سوی کارکنان تعمیرات مکانیک 
انجام شده است.  با پایان فعالیت های تعمیراتی واحدهای 
نیروگاه شهید رجایی، این نیروگاه آماده تولید برق پایدار 

در پیک تابستان می شود.

طي سال 99 صورت گرفت :

تعویض 2500 فقره كنتور ناسالم 
مربوط به مشتركین كلانشهر اراك

اراک - به منظور کاهش آب یه حساب نیامده و 
مدیریت مصرف آب طي سال 1399، بیش از 2500 
فقره کنتور خراب مشترکین خانگي و غیرخانگي 
که به طرق مختلف کارکرد ناصحیح  آنها اثبات و 
مشخص گردیده بود به صورت رایگان تعویض شد.

به گزارش روابط عمومي شرکت آب و فاضلاب استان 
و  آب  امور  مدیر  سرآباداني  سعید  مهندس   مرکزي،  
فاضلاب شهرستان اراك با اعلام این خبر اظهار داشت: 
این اقدام بر اساس شواهد عیني )عدم کارکرد شمارنده 
در زمان باز بودن شیرآب( و نیز تست کنتور که توسط 
دستگاه مخصوصي انجام میشود در لیست تعویض قرار 
گرفته و بر اساس اولویت بدون اخذ هیچ هزینه اي از 
اینکه  به  توجه  با  افزود:  تعویض شدند. وي  مشترکین 
کنتور آب قطعه اي مکانیکي میباشد ممکن است به 
از آن  دلایلي همچون: گذشت زمان، عبور جریان آب 
و سایش عقربه ها و اتصالات داخلي، کارکرد خود را از 
دست داده و نتواند به درستي مصرف و عبور جریان آب 
را نمایش دهد؛ به همین دلیل شرکت هاي اب و فاضلاب 
پس از اثبات خرابي کنتور نسبت به تعویض آن اقدام 

مي نمایند.

برای مهاجرت معکوس به ۱00 روستای 
استان گلستان برنامه ریزی می شود

گرگان - مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
گلستان گفت: سال گذشته در بیش از ۶0 روستا 
برای  اعتبارات امسال  مهاجرت معکوس رخ داد، 
پیش بینی  برابر سال گذشته  دو  عمران روستاها 
شده و مهاجرت معکوس را امسال و سال آینده به 

بیش از 100 روستا خواهیم رساند.
گذشته  سال  داشت:  اظهار  حسینی  محمد  سید 
واحد مسکونی در سطح روستاهای  از 13 هزار  بیش 
تامین  فرسوده،  خانه های  نوسازی  قالب  در  گلستان 
آسیب  مسکونی  واحدهای  بازسازی  جوانان،  مسکن 
دیده از حوادث، تامین مسکن افراد دارای دو معلول، 
کمیته  پوشش  تحت  ایتام  خانواده های  مسکن  تامین 
امداد و بهزیستی، مسکن طلاب و مسکن افراد و اقشار 
انقلاب  مسکن  بنیاد  پروژه های  مهم ترین  درآمد،  کم 
اسلامی استان بود که نسبت به سنوات گذشته سه برابر 
شد.وی افزود: امسال بیش از هفت هزار خانه فرسوده 
اعتبار آن  تامین  نوسازی و مقاوم سازی می شوند که 
در بودجه 1400 دیده شده است.حسینی با اشاره به 
در  هادی  طرح های  تهیه  و  روستاها  آبادانی  و  عمران 
استان گفت: سال گذشته بیش از هزار و 500 پروژه 
در روستاها در قالب زیرسازی، آسفالت، بهسازی شبکه 
انجام شد که  معابر، ایجاد پارك ها و جدول گذاری ها 
امید به  نتیجه آن ماندگاری قشر مولد در روستاها و 
ماندگاری آنها بود.وی ادامه داد: سال گذشته در بیش 
از 60 روستا مهاجرت معکوس رخ داد، اعتبارات امسال 
برای عمران روستاها دو برابر سال گذشته پیش بینی 
به  آینده  سال  و  امسال  را  معکوس  مهاجرت  و  شده 
بنیاد  رساند.مدیرکل  خواهیم  روستا   100 از  بیش 
مسکن انقلاب اسلامی گلستان با اشاره به صدور اسناد 
اظهار داشت: سال گذشته سهمیه  مالکیت روستایی، 
 100 از  بیش  استان  روستایی  مالکیت  اسناد  صدور 
روستایی  مناطق  در  و  یافت  تحقق  بود که  هزار جلد 
و شهرهای زیر 25 هزار نفر جمعیت هم سند مالکیت 
صادر شده است.حسینی افزود: امسال هم برای روستاها 
و شهرهای زیر 25 هزار نفر که در مالکیت بنیاد علوی 
بودند با همت ثبت اسناد و بنیاد علوی تشکیل پرونده و 
صدور سند انجام خواهیم داد، نقشه برداری 400 روستا 
به پایان رسیده و مابقی تا سه ماه آینده به اتمام خواهد 
نیازمند  افراد  برای  زمین  تامین  مورد  در  رسید.وی 
مسکن، خاطر نشان کرد: با همکاری منابع طبیعی از 
 400 و  هزار  هشت  از  بیش  بافت  مجاور  ملی  اراضی 
قطعه به روستاییان استان تحویل و تسهیلات خوبی هم 
داده شد.حسینی یادآور شد: امسال هم در حمایت از 
قشر تولید کننده در روستاها که 90 درصد روستاییان 
هستند برنامه خوبی برای تامین زمین داریم.وی بیان 
اقدام ملی در تمام شهرهایی  داشت: در طرح مسکن 
که برنامه داشتیم تامین زمین توسط راه و شهرسازی 
انجام شده و صدور پروانه با همکاری شهرداران رخ داده 
است.حسینی گفت: آنجا که متقاضی موثر وجود دارد 
و  انجام شده  گروه ساخت  به صورت  پروژه  تخصیص 
انبوه سازی هم قرار است در تمام شهرها حتی  برای 
شهرهای بالای 100 هزار نفر که بنیاد مسکن متولی 
است تامین زمین انجام شود.وی یادآور شد: متقاضیان 
موثر شناسایی شدند و تا دو ماه آینده شروع عملیات 

اجرایی این پروژه ها آغاز خواهد شد.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان خبر داد:

هشت شهر و جزیره در استان در 
وضعیت قرمز كرونایی

 – بندرعبـاس 
حسـین پور:  کیـوان 
دانشگاه  سـخنگوی 
پزشـکی  علـوم 
گفـت:  هرمـزگان 
میناب،  بندرعبـاس، 
بندرخمیـر،  قشـم، 
پارسـیان و بندرلنگه 
و جزایـر کیش و هرمز  در وضعیـت قرمز کرونایی 

قـرار گرفتـه انـد.
دکتر فاطمه نوروزیان با اشاره به شاخص ها و رنگ 
بندی های جدید در استان افزود: 6 شهر هرمزگان در 
وضعیت هشدار قرمز کرونایی قرار گرفتند؛ در شرایط 
مردم  از سوی  بهداشتی  نامه های  رعایت شیوه  کنونی 
رودان،  شهرستان های  کرد:  عنوان  وی  است.  ضروری 
حاجی آباد و جاسک در وضعیت نارنجی و شهرستانهای 
ابوموسی و بشاگرد بر اساس شاخص  سیریک، بستک 
قرار  زرد  وضعیت  در  جدید  های  بندی  رنگ  و  های 
دارند؛ این شهرستانها نیز در شرایط مناسبی قرار ندارند و 

احتمال قرمز شدن آن ها وجود دارد.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان بیان کرد: 
در شرایط قرمز کرونایی برخی اماکن و سطوح مختلف 
باید  باشگاهها  و  آرایشگاهها  تالارها،  جمله  از  شغلی 

تعطیل، و از فعالیت گروه های مورد نظر جلوگیری شود.
 نوروزیان اظهار کرد: مردم خطر موج جدید کرونا 
را جدی بگیرند و شرط عبور از شرایط فعلی استفاده 
از ماسک بصورت صحیح و پرهیز از دورهمی و تجمع ها 
حتی در فضای باز است.  وی از مردم استان خواست برای 
مدیریت پیک کرونای انگلیسی و شرایط سخت فعلی، 
حضور به موقع به مراکز درمانی در صورت داشتن علائم 
، تشخیص تسریع و درمان به موقع و حفظ قرنطینه را 
جدی بگیرند .  سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
اینترنتی  خریدهای  از  کنند  سعی  شهروندان  افزود: 
استفاده کنند و در صورتی که به منظور انجام کار ضروری 
قصد خروج از منزل دارند ،حتما قبل از خروج از منزل 
تا برگشت به منزل از ماسک استفاده کنند و در جاهای 
شلوغ و پر تردد با تهویه کم ، کمتر حضور یابند و یا در 
صورت اجبار از دو ماسک و بصورت صحیح استفاده شود. 
وقتی تجمع خانوادگی در هرمزگان منجر به فوت 

می شود
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: در 
یک تجمع شش نفره خانوادگی همه افراد به کرونا مبتلا 

شدند که مادر خانواده بر اثر این بیماری فوت کرد.
دکتر فاطمه نوروزیان با اشاره به قرمز و نارنجی شدن 
بیشتر مناطق استان و رعایت دستورالعمل های بهداشتی، 
تصریح کرد: در یک تجمع شش نفره خانوادگی همه افراد 
به کرونا مبتلا شدند که مادر خانواده بر اثر این بیماری 

فوت کرد.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به 
شاخص ها و رنگ بندی های جدید در استان عنوان 
کرد: تعدادی از شهر هرمزگان در وضعیت هشدار قرمز 
کرونایی قرار گرفتند که در شرایط کنونی رعایت شیوه 

نامه های بهداشتی از سوی مردم ضروری است.
نوروزیان از مردم استان خواست برای مدیریت پیک 
کرونای انگلیسی و شرایط سخت فعلی، حضور به موقع به 
مراکز درمانی در صورت داشتن علائم ، تشخیص تسریع 

و درمان به موقع و حفظ قرنطینه را جدی بگیرند.

مردم استان گلستان در ۶00 روستا و 
۱۷ شهر سند مالکیت دریافت می كنند

از  گلستان  مسکن  بنیاد  مدیرکل   - گرگان 
مالکیت  تحت  روستای   400 برداری  نقشه  پایان 
بنیاد علوی و مقدمات صدور اسناد مالکیت برای 
روستاییان خبر داد و گفت: ۶00 روستا و 1۷ شهر 
تا آخر  و  بنیاد علوی هستند  املاک  استان جزو 

امسال سند ملکی برای مردم صادر می شود.
سیدمحمد حسینی در نشست با تعدادی از مدیران 
جامعه  مسکن  احداث  موضوع  با  اجرایی  دستگاه های 
تأمین  و  ساخت  داشت:  اظهار  دستگاه ها  این  هدف 
محروم  اقشار  ویژه  به  مردم  برای  قیمت  ارزان  مسکن 
گفت:  است.وی  مسکن  بنیاد  اصلی  رسال  نیازمند  و 
ساخت 3 هزار واحد مسکونی برای محرومان در سال 
گذشته در راستای فلسفه وجودی بنیاد مسکن انقلاب 
بنیاد  ماندگار  و  بزرگ  خدمات  از  دیگر  یکی  اسلامی 
است که امیدواریم این طرح ها و خدمات مستمر باشد.
مدیرکل بنیاد مسکن استان افزود: تا کنون بیش از 2 
هزار و 700 واحد مسکونی محرومان در استان ساخته 
و به بهره برداری رسیده و بقیه واحدها نیز تا پایان بهار 
امسال ساخته می شود.وی ادامه داد: سال گذشته یکهزار 
و 500 پروژه طرح هادی در استان انجام شده که نقش 
زیادی در عمران و آبادانی روستاها داشته است.حسینی 
یکی دیگر از اقدامات بنیاد مسکن استان را صدور سند 
مالکیت در روستاها و شهرهای زیر 25 هزار نفر جمعیت 
اعلام کرد و گفت: 600 روستا و 17 شهر در استان تحت 
مالکیت بنیاد علوی است که طبق تفاهم نامه سه جانبه 
بنیاد مسکن با بنیاد علوی و اداره ثبت برای نقشه برداری 
و کارسازی صدور اسناد مالکیت و واگذاری املاك واقع 
با  اقدامات خوبی شده است.وی  بنیاد علوی  اراضی  در 
اشاره به صدور 100 هزار جلد سند مالکیت در شهرها و 
روستاهای استان بیان داشت: نقشه برداری 400 روستا 
و مقدمات صدور اسناد مالکیت در این روستاها به اتمام 
رسیده و امیدواریم تا پایان امسال بخش قابل توجهی 
کنیم.مدیرکل  صادر  مردم  برای  را  مالکیت  اسناد  از 
بنیاد مسکن با بیان اینکه این بنیاد برای توسعه استان 
با دستگاه های دیگر همکاری می کند، ادامه داد: یکی از 
این همکاری ها پروژه جابجایی روستای جنگلده بالا در 
مینودشت به عنوان دومین کار بزرگ بنیاد در تعامل با 
سایر دستگاه های اجرایی استان بود تا روند تکمیل سد 
نرماب تسریع شود.وی گفت: امیدواریم اقدامات بزرگ 
دیگری که در تعامل با دستگاه های اجرایی برای اجرای 
پروژه های بزرگ و ملی در استان ریل گذاری شده در 
اجرا درآید.حسینی  به مرحله  و  سال 1400 کارسازی 
افزود: تفاهم نامه با ادارات و نهادها برای تامین مسکن 
کارکنان و جامعه هدف آنان یکی از اقدامات بزرگ برای 
سال  در  که  است  استان  در  مسکن  تولید  در  جهش 
1400 اجرایی خواهد شد.وی اظهار داشت: پارسال 13 
هزار واحد مسکونی در استان ساخته شد و امسال هم 7 

هزار خانه جدید در روستاها احداث می شود.

اخبار ایراناخبار ایران وزیر نیرو:

امیدواریم امسال هم مانند سال قبل در خوزستان مشکل تامین انرژی نداشته باشیم
سال  گفت:  نیرو  وزیر  قجاوند:  شبنم   - اهواز 
گذشته به صنایع بزرگ خوزستان بیش از 30 درصد 
نسبت به سال 9۸ عرضه انرژی داشتیم و امیدواریم 
در فصل گرم امسال در خوزستان بتوانیم این عرضه 
را به خوبی اجرایی کنیم و همچنین خاموشی نداشته 

باشیم تا مردم با آرامش فصل گرم را سپری کنند.
رضا اردکانیان در مراسم افتتاح شش پروژه فوق توزیع 
صورت  به  فروردین ماه(   24( امروز  که  خوزستان  برق 
ویدئوکنفرانس برگزار شد، با تشکر از اقدامات انجام شده 
در شرکت برق منطقه ای خوزستان، خطاب به مدیرعامل 
این شرکت، اظهار کرد: در ادامه این فعالیت ها و تلاش ها، 
با هماهنگی شرکت توانیر و برق حرارتی، برای فصل گرم 
خوزستان تدارکات لازم را ببینید تا بتوانیم امسال نیز مانند 
دو سال قبل، تابستان بدون خاموشی را در همه کشور به 
ویژه استان خوزستان به خوبی اجرا کنیم و انرژی مورد نیاز 

را به همه بخش ها به ویژه به بخش صنعت عرضه کنیم.
وی افزود: سال گذشته به صنایع بزرگ خوزستان بیش 

و  انرژی داشتیم  به سال 9۸ عرضه  از 30 درصد نسبت 
امیدواریم در فصل گرم امسال نیز این عرضه را به خوبی 

داشته باشیم.
وزیر نیرو گفت: امیدواریم در فصل گرم امسال، رشد 
اوج بار در خوزستان در حد برنامه ریزی شده باقی بماند و 
خاموشی نداشته باشیم تا مردم این استان پهناور با آرامش 

و امنیت خاطر فصل گرم را سپری کنند.
در پایان نیز به دستور وزیر نیرو، شش پروژه شرکت 
به  پست 132  اول  فاز  شامل  خوزستان  ای  منطقه  برق 
مگاولت   12 ظرفیت  به  دزفول  سردشت  ولت  کیلو   33
آمپر و خط ورودی این پست به طول 66 کیلومتر مدار، 
پست 132 به 11 کیلو ولت GIS بید بلند ماهشهر به 
ظرفیت 50 مگاولت آمپر و خط ورودی این پست به طول 
3 کیلومتر مدار و پست 132 به 33 کیلو ولت پاك چوب 
شوش به ظرفیت ۸0 مگاولت آمپر و یک کیلومتر مدار با 
ارزش سرمایه گذاری چهار هزار و 60 میلیارد ریال، افتتاح 

رسمی شدند.

اصفهان – یحیی مرادیان: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان گفت: دردهه اخیر با وجود اینکه شرکت آبفا بعضا با تنگناهای 
از  برخورداری  واسطه  به  اما  بوده  مواجه  آبی  منابع  و محدودیت  مالی 
و  کرده  غلبه  مشکلات  بر  توانست  متخصص  و  متعهد  انسانی  نیروی 

خدمات پایدار به مشترکین ارائه دهد.
هاشم امینی در آیین نکوداشت مدیران بازنشسته و معرفی مدیران جدید 
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با بیان اینکه دردهه اخیر شرکت آبفا در 

بسیاری از زمینه ها  به رشد و شکوفایی قابل توجهی دست یافته، اظهار داشت: 
فعالان صنعت آبفا در اصفهان بی وقفه درصدد ارتقای کیفیت خدمات به مردم در 
سطح استان هستند به طوری که شعار سال 1400 از سوی شرکت آبفا استان 
اصفهان حفظ ارزش آب، ارتقای دانش سازمانی، خدمات نوین و پایدار نامگذاری 
شد. وی  افزود: همه فعالان صنعت آبفا باید در طول سال های خدمت به گونه 
ای عمل کنند که به واسطه انجام درست و دقیق وظایف خود ردپای صحیحی 

برای نسل های بعدی در این شرکت بزرگ خدماتی از خود به یادگار بگذارند.
مدیرعامل شرکت آبفا استان اصفهان با اشاره به عدم بارندگی های کافی در 
سال آبی جاری گفت: بارندگی ها در بسیاری از حوضه های آبریز کشور کمتر از 
حد نرمال بوده است، براین اساس بدنه مدیریت جدید شرکت باید با تلاش شبانه 
روزی و به کارگیری دانش و تخصص لازم درصدد تامین  آب شرب پایدار  مردم 

در شهرها و روستاهای استان باشند.
امینی اعلام کرد: با ایجاد زیرساخت ها و و به کار گیری از دانش روز، خدمات 

شرکت آبفا را داخل منازل مردم رساندیم  و دیگر نیازبه حضور مردم برای دریافت 
خدمات به شرکت نیست و سامانه 1522 به صورت شبانه روزی در حال ارائه 
خدمات به مردم می باشد. در این برنامه محمدرضا جواهری به عنوان سرپرست 
طرح بازسازی شبکه فاضلاب شهر اصفهان، مهرداد خورسندی سرپرست دفتر 
روابط عمومی و آموزش همگانی، حسین اکبریان سرپرست دفتر امورقراردادها 
، مجتبی اورنگی سرپرست دفتر بهره برداری و توسعه تاسیسات تامین، تصفیه 
و خطوط انتقال آب،  محسن سلمانی سرپرست دفتر حسابرسی و نظارت مالی، 
عباس عباسی خاك به عنوان سرپرست مرکز مدیریت ارتباط با مشتریان، روح 
الله سعیدی سرپرست دفترسامانه خدمات غیرحضوری، محمدحسین مسلمی 
سرپرست امور مالی و حسن گلی سرپرست دفتر برنامه ریزی و بودجه شرکت آب 

و فاضلاب استان اصفهان معرفی شدند. 
همچنین به پاس 30 سال خدمت بی وقفه از آقایان محسن بیشه، سید 

اکبربنی طبا و احمد پورمحمد باقر تجلیل به عمل آمد. 

کرمانشاه - جلسه هماهنگی بررسی راهکارهای 
مدیریت مصرف برق صنایع و گذر از پیک تابستان 
سال 1400 با هدف آمادگی برای همکاری با شرکت 
اجرای  در  ایران  برق  شبکه  مدیریت  و  توانیر 
از  و عبور موفقیت آمیز  برنامه های مدیریت مصرف 

پیک مصرف تابستان سال جاری در سالن جلسات 
شرکت برق منطقه ای غرب برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی شرکت برق منطقه ای غرب، 
اسدی  علی  مهندس  با حضور  که  جلسه  این  ابتدای  در 
و  طرح  و  برنامه ریزی  بهره برداری،  معاونین  و  مدیرعامل 
توسعه این شرکت برگزار شد، مهندس میرزایی سادیانی 
گزارش  ارائه  به  مصرف،  مدیریت  و  بار  برآورد  مدیردفتر 
اقدامات  زمینه  در  شرکت  عملکرد  خصوص  در  مفصلی 
بررسی   ،1399 سال  در  مصرف  مدیریت  برنامه های  و 

سهمیه ابلاغی از شرکت توانیر درسال 1400 با توجه به 
رشد مصرف برق، گزار ش اقدامات برنامه ریزی شده برای 
 ،1400 سال  مصرف  مدیریت  در  صنایع  همکاری  جلب 
برنامه پیگیری وضعیت تولید نیروگاه ها در تابستان 1400 
 1400 سال  پیک  از  عبور  پروژه های  وضعیت  گزارش  و 

پرداخت.
گفتنی است در این جلسه همچنین پیرامون مشکلات 
و تنگناهای احتمالی شبکه برق غرب در ایام پیک تابستان 
سال 1400 و راهکارهای لازم برای گذر موفق از پیک، بحث 

و تبادل نظر شد.
پایان  در  غرب  برق  مدیرعامل  اسدی  علی  مهندس 
گفت: جلسات منظمی با نیروگاه های تولید انبوه و همچنین 
نیروگاه های مقیاس کوچک به منظور اخذ برنامه های تولید 
و هماهنگی در رفع موانع و تنگناهای احتمالی طی هفته 
آینده برگزار و اقدامات لازم برای جلب همکاری صنایع و 
اجرای پروژه های گذر از پیک بار توسط واحدهای ذیربط 
انجام و گزارش عملکرد خود را به صورت هفتگی ارائه دهند 

تا پس از بررسی، تصمیمات لازم اتخاذ شود.

قم - مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
ظرفیت  درصد   12 گذشته  سال  گفت:  قم  منطقه 
و  یافت  افزایش  استان  در سطح  عرضه سی ان جی 
درحال حاضر امکان عرضه سی ان جی به میزان 5۶ 

هزار متر نرمال مکعب درساعت وجود دارد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه قم، سید محمود طاهری درگفت وگویی افزود: 
هم اینک فقط از 30 درصد این ظرفیت بهره برداری می شود.
سی ان جی  توزیع  ظرفیت  درصد  کرد: 70  اضافه  وی 

در استان بدون استفاده است و این توانایی وجود دارد به 
درخواست تمام مشتریان پاسخ داده شود.

جایگاه های  مناسب  پراکندگی  عدم  وی،  گفته  به 
سی ان جی در استان موجب ایجاد صف های طویل در برخی 

جایگاه ها می شود.
طاهری گفت: دراوایل سال 99، به دلیل شیوع بیماری 
در  ولی  بود،  محسوس  سی ان جی  مصرف  کاهش  کرونا 
ماه های بعد جبران شد، به طوری که در پایان سال تغییری 

در مصرف سی ان جی نسبت به سال 9۸، مشاهده نشد.

منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
قم افزود: از 2۸ اسفندماه سال گذشته تا پایان تعطیلات 
نوروز 1400، مصرف سی ان جی نسبت به مدت مشابه سال 
گذشته تغییر محسوسی نداشت. وی بیان کرد: سال گذشته 
2 جایگاه سی ان جی در استان مورد بهره برداری قرار گرفت 
و ظرفیت یک جایگاه نیز افزایش یافت و این برنامه در سال 
جاری نیز تکرار خواهد شد. لازم به ذکر است، منطقه قم 
دارای ۸1 نقطه عرضه سوخت مایع و سی ان جی فعال 
بوده که از این تعداد، 61 جایگاه عرضه سوخت مایع و 41 

جایگاه نیز سی ان جی عرضه می شود که 20 جایگاه صرفا 
تک منظوره سی ان جی و 21 جایگاه به صورت مشترك 

بنزین و سی ان جی می باشد.

بازرگانی  اتاق  رییس  فلاح:   - شرقی  آذربایجان 
تبریز گفت: روش های سنتی تجارت، جایگاهی در 
جهان نداشته و هم اکنون نیازمند به کارگیری روش 

های نوین تجارت هستیم.
به گزارش نماینده ما در تبریز، یونس ژائله در جلسه 
ویدیوکنفرانسی سفیر جمهوری اسلامی ایران در هند با 
استانی  مسئولان  از  جمعی  و  شرقی  آذربایجان  استاندار 
گفت: بخش خصوصی کشور درگیر برخی بروکراسی های 
اداری بوده و همین امر کار را برای تمامی صادرکنندگان 
سخت کرده است.  وی افزود: صدور بخشنامه ها و دستورات 

جدید و خلق الساعه، سبب عملکرد نامناسب تجار ایرانی در 
سطح جهانی خواهد شد.

وی با تاکید بر لزوم تغییر در شیوه های تجارت گفت: 
روش های سنتی تجارت، جایگاهی در جهان نداشته و هم 
اکنون نیازمند به کارگیری روش های نوین تجارت هستیم 

تا در این خصوص از کل جهان عقب نمانیم.
و هندوستان یک طرفه  ایران  تجارت  داد:  ادامه  ژائله 
نبوده بلکه دوطرفه است و علاوه بر ضرورت بهبود صادرات 
به این کشور، قطعا به واردات برخی محصولات از این کشور 
نیز نیاز خواهیم داشت و به همین دلیل باید به فکر توسعه 

تجارت دو جانبه با هندوستان باشیم.
رییس اتاق بازرگانی تبریز، حمایت دولت را در این مسیر 
لازم و ضروری عنوان کرد و گفت: گاه اطمینان لازم برای 
فعالیت تجاری فعالان حوزه تولید و صنعت استان ایجاد 
و  شده  رقابتی  فضای  وارد  تواند  نمی  تاجر  این  و  نشده 

اطمینان لازم را در طرف تجاری خود ایجاد کند.
نیازمند سیاست  با هندوستان  تجارت  داد:  ادامه  وی 
ژائله  بوده و تلاش مضاعفی می طلبد.  های خاص خود 
باید  کشور  این  با  تجارت  گسترش  و  شروع  برای  افزود: 
شرکتی را انتخاب کنیم که در این کشور سرمایه گذاری 

کرده و تمامی تجهیزات و امکانات لازم برای این تجارت 
مرکز سرمایه  ایجاد  بدین وسیله شاهد  تا  کند  فراهم  را 
گذاری برای استان باشیم. ژائله اضافه کرد: بخش خصوصی 
با  آذربایجان شرقی آمادگی لازم برای همکاری دوجانبه 
کشور هندوستان را داشته و آماده تبادل هیات های تجاری 

با این کشور است.

 رشت  –   علی حیدری: به گزارش روابط عمومی 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان گیلان و 
به نقل از خبرگزاری ایرنا محمد جعفر گل محمدی 
گفت: کوره های غیرمجاز زغال امروز در ارتفاعات 
بخش لوندویل مشاهده و تخریب شد و تلاش برای 

دستگیری سازندگان آن ادامه دارد.
وی افزود: جنـگل در تولید اکسـیژن نقش مهمی دارد 
و متخلفـان با سـاخت کوره های زغـال در نواحی جنگلی، 

عـلاوه بـر از بین بـردن درختـان، به محیط زیسـت لطمه 
می زنند.

وی ادامه داد: یک فرد متخلف در روستای هودول، یک 
هکتار از اراضی ملی را تصرف کرده بود و امروز با پیگیری 
حقوقی، به آزادی زمین و دستگیری و معرفی او به دادگاه 
اقدام و در همین راستا یک خانه به مساحت حدود 50 متر 

مربع تخریب شد.
رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری آستارا یادآور شد: 

وسعت اراضی ملی آستارا 40 هزار هکتار و جنگل های این 
شهرستان جزو جنگل های هیرکانی استان گیلان است 
انفال و منابع ملی در قانون اساسی وظیفه  از  و حفاظت 
ای عمومی تعریف شده و همگان باید در صیانت از طبیعت 

کوشا باشیم.
شهرستان مرزی بندر آستارا با 91 هزار نفر جمعیت 
در منتهی الیه غرب استان گیلان و همسایگی جمهوری 

آذربایجان واقع شده است.

ظرفیت عرضه سوخت سی ان جی درقم ۱۲ درصد افزایش یافت

رییس اتاق بازرگانی تبریز اعلام کرد؛

آمادگی بخش خصوصی آذربایجان شرقی برای توسعه تجارت با هند

تخریب کوره های زغال و رفع تصرف اراضی ملی در آستارا

 برگزاری آیین نکوداشت مدیران بازنشسته 
و معرفی مدیران جدید شرکت آبفا استان اصفهان

با هدف آمادگی برای مدیریت بهینه شبکه:

برگزاری اولین جلسه مدیریت مصرف و گذر از پیک ۱۴۰۰ در شرکت برق منطقه ای غرب

آذربایجان شرقی - فلاح: مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
آذربایجان شرقی در دیدار با شهردار منطقه یک تبریز، افزایش فعالیتهای 

فرهنگی را موجب کاهش آسیب های اجتماعی عنوان کرد.
به گزارش نماینده ما در تبریز، سیدقاسم ناظمی در این دیدار، همراهی و 
همکاری نهادهای مختلف را موجب همپوشانی توانمند ی آنها عنوان کرد و گفت: 
فضاهای فرهنگی موجود در انحصار یک اداره یا نهاد نیست بلکه این فضاها برای 
استفاده  عموم مردم است و نهادهای مختلف با همکاری و هم افزایی و اجرای برنامه 

های مشترك می توانند به بهترین نحو از این فضاها بهره گیرند. وی، اثربخشی 
برنامه های فرهنگی و هنری را از دیگر ثمرات هم افزایی نهادهای مختلف عنوان 
کرد. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان، از تلاشها و همکاری های شهرداری 
منطقه یک تبریز در جهت تقویت فضای سبز مجتمع سینمایی 22 بهمن، تقدیر 
کرد و خواستار بازطراحی فضای این مجموعه و همراهی بیش از پیش برای اجرای 

برنامه های فرهنگی شد.
وی همچنین از مجموعه ی شهرداری منطقه یک تبریز برای ایجاد بسترهای 
مناسب در راستای هم پوشانی و همراهی هر دو مجموعه به منظور ارائه خدمات 

فرهنگی، اجتماعی به شهروندان، تقدیر کرد.
ناظمی، افزایش فعالیتهای فرهنگی را موجب کاهش آسیب های اجتماعی 
عنوان کرد و گفت: فعالیت دستگاه های فرهنگی و اجتماعی برای کاهش آسیب 
های جامعه باید در یک مسیر و تکمیل کننده یکدیگر باشد و ارگان های متولی 
فرهنگ استان برای کاهش آسیب های اجتماعی در جامعه باید مانند اجزای یک 

پیکر واحد حرکت کنند.

حل مشکلات جامعه با مسائل اجتماعی و فرهنگی
و  نظرات  نکته  شنیدن  از  پس  دیدار  این  در  نیز  تبریز  یک  منطقه  شهردار 
هنرمندان  نقش  کرد:  اظهار  هنری  انجمنهای  روسای  و  هنرمندان  پیشنهادات 
در شرایط فعلی و کرونائی بسیار حائز اهمیت بوده و می توانند در جهت تغییر 
چهره شهر و تبدیل آن به محیطی بانشاط و فرهنگی گامهای مؤثری بردارند. اکبر 
پورخردمند گفت: حل بسیاری از مشکلات جامعه در گرو توجه به مسائل اجتماعی و 
فرهنگی است و هنرمندان در کنار شهرداری برای حل مسائلی از جمله ارتقاء کیفیت 
زندگی بویژه در مناطق کم برخوردار با ارائه خدمات بر اساس رسالت هنر می توانند 
پویایی بیشتری را ایجاد نمایند. لازم به ذکر است در این دیدار ضمن بررسی وضعیت 
فضاهای سبز موجود در محوطه مجتمع فرهنگی سینمائی و هماهنگی جهت رفع 
مشکلات و حفظ و حراست از آنها در چارچوب ضوابط و مقررات شهرداری، مواردی 
از سوی شهردار منطقه یک تبریز اعلام و مقرر شد پیگیریهای لازم به عمل آید. 
همچنین در این دیدار مقرر شد تا تفاهم نامه ای دو جانبه تهیه و در سال 1400 

فعالیتهای ویژه ای در حوزه های فرهنگی، اجتماعی و هنری انجام پذیرد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی:

افزایش فعالیتهای فرهنگی موجب کاهش آسیب های اجتماعی می شود

۱۴


